
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 18.10.2013, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi toţi consilierii judeţeni.   
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.255/09.10.2013, comunicată domnilor consilieri în scris

prin adresa nr.IV/12792/10.10.2013, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei publice
locale, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/12767/09.10.2013
şi  s-a  adus  la  cunoştinţa  locuitorilor  prin  publicare  în  Ziarul  „Jurnal  de  Caraş-Severin” din  data  de
10.10.2013.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  senator  Simeon  Purec,  domnul  senator  Aurel  Duruţ,  domnul

subprefect  Paulescu  Anton,  reprezentanţi  ai  instituţiilor  subordonate  şi  partenere  Consiliului  Judeţean
Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului propriu.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai:  Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”,  „BANAT
TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Publicaţia  „Argument”,  TVR  Timişoara,  Cotidianul  „Adevărul  de  Seară”,
AGERPRES, Vest TV. 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de hotărâre  privind rectificarea  bugetului  propriu al  Judeţului  Caraş-Severin,  pe anul

2013.
2. Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.50/26.03.2013, privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice
de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean   Caraş-Severin  sau  finanţate  de  către  acesta,  pe  anul  2013,
modificată şi completată.

3. Proiect de hotărâre  privind defalcarea sumei de 2.600.000 lei  prevăzută în bugetul propriu al
Judeţului Caraş-Severin la cap. 67 ”Cultura, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie(finanţare), pe
anul 2013.

4. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin”
domnului Ştefan Miskovits.

5. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin”
domnului Otto R. Nowy.

6.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea   planului  de  ocupare  a  funcţiilor  publice  din  cadrul
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială
şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, al
Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin şi al Camerei Agricole
a Judeţului Caraş-Severin, pentru anul 2014.
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7. Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean   Caraş-Severin
nr.125/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii Populare  de Arte şi Meserii
„Ion Românu” Reşiţa.

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului de Vest
Reşiţa.

9. Proiect de hotărâre  privind aprobarea Planului de analiză şi acoperire  a riscurilor al judeţului
Caraş-Severin. 

10.  Proiect de hotărâre privind înfiinţarea prin reorganizare a Complexului de Servicii  Sociale
Comunitare Reşiţa.

11.Proiect  de hotărâre  privind  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean   nr.126/2004 privind
organizarea şi funcţionarea Comisiei pentru Protecţia Copilului  Caraş-Severin, cu modificările ulterioare.

12.Informare  suplimentară  privind  obiectivul  de  investiţii  „Lucrări  de  construcţii:  Cabana
Salvamont,cu anexă centrală termică,Centru de Informare turistică şi Refugiu turistic-Semenic”.

13.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de  O.G.
nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din  cadrul  Direcţiei  de
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

14.Întrebări.Interpelări.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vă propun să completăm ordinea de zi aşa cum există şi
spre ştiinţa dvs., cu 4 proiecte de hotărâri consiliu: 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.17/2012
privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în valoare de 100.000.000 lei.

2.Proiect de  hotărâre privind atribuirea unor licenţe de traseu pentru servicii de transport public
judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin  nr.119/2013
privind aprobarea organigramei,  a statului   funcţiilor  de demnitate  publică şi  a  statelor  de funcţii  ale
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, modificată.

4.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către  judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean
Caraş-Severin, a dreptului de preemţiune la vânzarea imobilului Moara lui Mustăcilă (cu roată verticală),
situat în municipiul Reşiţa, sat Moniom, judeţul Caraş-Severin.

Dacă  sunteţi  de  acord  cu  această  ordine  de  zi?  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se
aprobă în unanimitate.  

Procesul-verbal, domnul Imbrescu.
Domnul  secretar  al  judeţului  Ion  Imbrescu:  Mulţumesc.  La  procesul-verbal  din  data  de

26.09.2013, dacă sunt amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în
unanimitate. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Proiectul de rectificare pozitivă a bugetului...
Domnul consilier  Madina Constantin Sorin: Domnule preşedinte, îmi cer scuze că vă întrerup.

Aş vrea să se consemneze la început în procesul-verbal, că fiind vorba despre buget, eu mă abţin a vota
proiectele 1, 2 şi 3, fiind într-un presupus conflict de interese. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Doamnelor şi domnilor consilieri, eu vă propun să luăm
act  de această  informaţie  de acum şi  până  la  finele  acestui  Consiliu  Judeţean.  Ca să nu discutăm în
permanenţă un subiect pe care l-am tranşat, l-am votat şi care nu cred că trebuie să fie atât de important ca
şi caz de etică publică. Da? Este într-adevăr, dar nu atât de important! Sunteţi de acord ca atunci când e
vorba de buget să luăm act de faptul că domnul consilier  se abţine,  fără alte precizări,  da? Cine este
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. 

Domnul consilier Madina Constantin Sorin: Mulţumesc.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu acest vot, cred că este clar totul. 

*
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Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de hotărâre  privind rectificarea  bugetului  propriu al  Judeţului  Caraş-Severin,  pe anul

2013.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin nu participă la vot.)
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu

30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu

30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
 Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu

30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu

30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

hotărârea cu 30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
*

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2. Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.50/26.03.2013, privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice
de  sub  autoritatea  Consiliului  Judeţean   Caraş-Severin  sau  finanţate  de  către  acesta,  pe  anul  2013,
modificată şi completată.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin nu participă la vot.)
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu

30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu

30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

hotărârea cu 30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
*

Punctul 1 introdus în procedură de urgenţă 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Vă  propun  să  introducem aici  punctul  1  de  pe  lista

suplimentară şi anume: „1.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.17/2012  privind  aprobarea  contractării  unei  finanţări  rambursabile  interne  în  valoare  de
100.000.000 lei”, pentru asigurarea plăţilor pentru DJ 582 Văliug-Slatina Timiş. În interiorul acestei sume,
realizăm practic  o redistribuire pentru cele două obiective finanţate din fonduri europene.  DJ 582 are
scadenţele pe care le are, pentru că lucrările sunt acolo avansate, prin redistribuirea a ceea ce am prevăzut
iniţial  pe  proiectul  de  gestionare  integrată  a  deşeurilor.  Repet,  e  aceeaşi  sumă,  nu  facem  decât  o
redistribuire în interiorul ei. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 
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Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30
de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin nu participă la vot.)

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30
de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu
30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
hotărârea cu 30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3. Proiect de hotărâre  privind defalcarea sumei de 2.600.000 lei  prevăzută în bugetul propriu al

Judeţului Caraş-Severin la cap. 67 ”Cultura, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie(finanţare), pe
anul 2013.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Tot în interiorul sumei, redistribuiri funcţie de dinamica
acestor activităţi, dăm mai mult la sport şi o să luăm din altă parte. Repet, nu sunt cifre noi în buget. Dacă
sunt observaţii?

Domnul consilier  Spânu Ion:  Da, domnule preşedinte.  Eu aş vrea, o rugăminte dacă se poate.
Cineva să ne spună, că aici  este la modul general,  dacă se poate puţin detalia.  E vorba de echipa de
handbal, e vorba de alte acţiuni sportive.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Gina, te rog.
Domnişoara invitat Pavel Gina: Da. La începutul lunii septembrie, am acordat o cotizaţie de 70 de

mii de lei şi nu a fost prevăzută, drept pentru care am modificat şi în rectificarea bugetului, anexa nr.2 cu
cotizaţiile. În cadrul capitolului de cultură, am redistribuit suma, prin diminuarea de la unităţile de cult, am
dus la tot ce ţine de sport.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Anexă n-am pus la asta?
Domnişoara invitat Pavel Gina: Nu există anexă.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu există. 
Domnul consilier Spânu Ion: Ar fi bine să fie şi anexă.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Data viitoare. Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin nu participă la vot.)
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă cu 30

de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

hotărârea cu 30 de voturi „pentru”. (Domnul consilier Madina Constantin Sorin se abţine de la vot.)
*

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin”

domnului Ştefan Miskovits.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aşa cum am consacrat de-a lungul timpului, încercăm să

acordăm importanţa care este binemeritată, unor oameni care au muncit o viaţă întreagă în Caraş-Severin,
din motive de competenţă şi din motive, dacă vreţi, de vârstă, datorită unei vieţi întregi lucrate pentru şi în
Caraş-Severin.  Propunem 2 ingineri,  eminenţi,  aş  spune,  epocii  de aur  a  construcţiilor  de maşini  din
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Reşiţa, care au şi un traiect oarecum similar, domnii Miskovits şi Nowy. Amândoi sunt născuţi în 28, la
Timişoara, absolvind licee din Timişoara, vorbim de altă lume. Domnul Nowy a absolvit Liceul Particular
Piarist din Timişoara, domnul Miskovits a absolvit Liceul Diaconovici Loga, facultatea la Timişoara şi
după aceea lucrează o viaţă întreagă la Reşiţa, aveţi biografiile în faţă, în proiectare şi cercetare. Dar ceea
ce cred eu că este semnificativ, este că ei au fost echipa care a asimilat motorul Sulzer, primul motor de
locomotivă Diesel, electrică ulterior, realizat în România, la Reşiţa şi licenţa ALCO, tot pentru motoare de
locomotive, o licenţă americană. Sulzer o licenţă elveţiană, ALCO licenţă americană! Au lucrat însă de-a
lungul timpului şi la ICPHR, ceea ce este astăzi hydro-engineering. Au lucrat la Diesel, la Renk, în foarte
multe locuri, punându-şi amprenta pe dezvoltarea şi proiectarea industriei reşiţene. Actualmente locuiesc
în Germania,  amândoi,  retraşi  bineînţeles,  pentru  că au o vârstă  venerabilă.  Nu vă ascund că,  aceste
propuneri au venit din partea mai multor reprezentanţi, a ceea ce a fost UCMR-ul de altă dată. Cu atât mai
mult  cu cât, poate că acest segment al construcţiilor de maşini, alături de cel de energetică,  nu a fost
deosebit de pus în valoare. Este foarte bine că-i punem în valoare pe oamenii de cultură, pe oamenii de
artă, pe artiştii care au fost în Caraş-Severin, profesori eminenţi, dar să nu uităm că, Reşiţa a însemnat
industrial foarte mult. Ca un „memento mori”! Dacă aici sunt observaţii? Domnul Ştefănescu, care a lucrat
cu domnii.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Tocmai de aceea vroiam să…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mă rog, o perioadă mai scurtă.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: O perioadă de vreo 12-13 ani, am lucrat cu aceşti domni şi

sunt întrutotul de acord cu propunerea pe care aţi făcut-o, de acordare a titlului de „Cetăţean de Onoare”.
Mai ales, că le-am cunoscut preocupările atât la 510 Diesel, unde a lucrat şi un alt om deosebit, pe numele
lui, Titu Frunzăverde, până în 1975, când a plecat la Renk. În ceea ce-l priveşte pe domnul Miskovits, un
om de o  largă  şi  cuprinzătoare  cultură  generală,  dar  şi  cultură  tehnică  deosebită.  Domnul  Nowy,  de
asemenea, un proiectant de excepţie şi un foarte bun cunoscător al tuturor tipurilor de motoare cu ardere
internă. Mulţumesc pentru această propunere. Voi vota cu plăcere!

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Dacă mai aveţi şi alte întrebări? Dacă nu, atunci eu vă
propun să votăm proiectul de hotărâre referitor la domnul Miskovits.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-Severin”

domnului Otto R. Nowy.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Acelaşi lucru şi pentru domnul Otto R.Nowy.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate. 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate. Vă mulţumesc.
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Fac o precizare, pe 14 noiembrie, la ora 10,00, vom face această decernare. Asta o spun de acum,
pentru că domnii vin din Germania, special pentru acest lucru şi e firesc să le acordăm această marjă de
opţiune pentru data la care facem această decernare. 

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  planului  de  ocupare  a  funcţiilor  publice  din  cadrul

aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială
şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor a Judeţului Caraş-Severin, al
Direcţiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin şi al Camerei Agricole
a Judeţului Caraş-Severin, pentru anul 2014.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este un proiect de hotărâre pe care îl aprobăm anual, un
act de rutină. Observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.125/2013

privind  aprobarea   organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Şcolii  Populare  de  Arte  şi  Meserii  „Ion
Românu” Reşiţa.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Despre  ce  e  vorba?  Datorită  unor,  hai  să  spunem,
inegalităţi în înţelegerea legii, funcţia de conducere de director, cu alte cuvinte, era ba de manager, ba de
şef de serviciu. Dacă era şef de serviciu, pierdeam câteva posturi. Având posibilitate să fie manager şi
postul fiind ocupat prin concurs pe poziţia  de manager de domnişoara Mănescu, actualmente doamna
Dănescu, vă propun să revenim la manager, în loc de manager pe nivel de serviciu. Marea majoritate a
consiliilor judeţene au această opţiune, dar repet, cred că la nivel central a apărut o confuzie. Observaţii?

 Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Teatrului de Vest

Reşiţa.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  În  interiorul  aceluiaşi  număr  de  funcţii,  conducerea

teatrului  optează  pentru apariţia  unor  alte  posturi  şi  dispariţia  unor posturi.  În  sensul  că,  nu mai  vor
scenarist, pentru că piesele pe care le pun în scenă vin cu scenaristul din echipa respectivă. Nu mai vor
costumier  şi  vor  machioză.  Nu  machior,  machioză,  bănuiesc  că  vor!  Dar  mă  rog,  două  posturi  se
transformă în alte două posturi pe necesitatea clamată de Teatrul de Vest. Dacă aici aveţi observaţii? Nu
sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9. Proiect de hotărâre  privind aprobarea Planului de analiză şi acoperire a riscurilor al judeţului

Caraş-Severin. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  În  fapt,  adoptăm  o  prevedere  nouă  în  legătură  cu

deplasarea transportului greu. Bîtea? Pe pasarelă?
Domnul invitat  Bîtea Cristian: Nu. Este pentru acea autoşenilată care o cumpărăm. E document

eligibil, la depunerea proiectului pe POR.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Şenilata care vine pe extensia de POR, pe economia

pe care am făcut-o! Cu alte cuvinte, ştiţi că am cumpărat echipamentele acelea 12 sau câte au fost. A mai
rămas din licitaţie o rezervă şi cei de la ISU au optat pentru o maşină din aceasta grea, şenilată. Trebuie să
dăm  această  hotărâre  prin  care  devine  eligibilă  opţiunea  ISU  şi  mă  rog,  a  noastră.  Dacă  aici  sunt
observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de hotărâre privind înfiinţarea  prin reorganizare  a Complexului  de Servicii   Sociale

Comunitare Reşiţa.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Vă propun ca la  articolul  3 să  completăm:  „Alin.2 –

Interimatul funcţiei va fi asigurat prin detaşarea/delegarea unei persoane în condiţiile legii, pe o perioadă
de maxim 6 luni.” Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.11 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de hotărâre  privind  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean   nr.126/2004 privind

organizarea şi funcţionarea Comisiei pentru Protecţia Copilului  Caraş-Severin, cu modificările ulterioare.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici şi secretarul comisiei primeşte 1% din indemnizaţia

preşedintelui, aşa cum au şi ceilalţi membrii ai comisiei. E o nouă prevedere legală. Dacă aveţi observaţii
aici? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate. 

*
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Se trece la discutarea punctului 2 introdus în procedură de urgenţă:
2.Proiect de hotărâre privind atribuirea unor licenţe de traseu pentru servicii de transport public

judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Proiect  de  hotărâre privind atribuirea unor licenţe de

traseu pentru servicii  de transport  public  judeţean  de persoane prin curse regulate  speciale  în judeţul
Caraş-Severin”, care se atribuie SC DARIO SRL. Cu alte cuvinte, 22 de asemenea licenţe se prelungesc
de la 31 octombrie, a 23-a este una nouă, pe traseul Bocşa – Buchin, acolo unde sunt transportaţi aceşti
angajaţi la firma de cabluri,  accesorii auto. Prelungim 22 de licenţe şi mai acordăm una nouă, Bocşa-
Buchin. Observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 3 introdus în procedură de urgenţă:
3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin  nr.119/2013

privind aprobarea organigramei,  a statului   funcţiilor  de demnitate  publică şi  a  statelor  de funcţii  ale
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, modificată.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici upgradăm o funcţie în asistent? Da?
Domnul invitat Ciobanu Darian: Da. Upgradăm o funcţie contractuală, împricinatul e lângă mine,

a susţinut examenul de promovare şi transformăm o funcţie, în Direcţia Juridică, de consilier juridic grad
principal, în consilier simplu grad asistent, în vederea ocupării prin concurs.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: O retrogradăm, cu alte cuvinte.
Domnul invitat Ciobanu Darian: O downgradăm. Da, domnule preşedinte.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă

în unanimitate. 
*

Se trece la discutarea punctului 4 introdus în procedură de urgenţă:
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4.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean
Caraş-Severin, a dreptului de preemţiune la vânzarea imobilului Moara lui Mustăcilă (cu roată verticală),
situat în municipiul Reşiţa, sat Moniom, judeţul Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Înţeleg că asta este o moară a primăriei, primăria vrea să
o vândă şi noi ne exprimăm neexercitarea dreptului la preempţiune. Ce să faci cu o moară la Consiliul
Judeţean? Am întrebat dacă anumite similitudini onomastice sunt pur întâmplătoare, dar n-a fost nimeni
pregătit  să-mi  spună  ceva  pe  tema  asta.  Imbrescu,  care  este  un  vechi  şi  devotat  activist  pe  tărâmul
administraţiei publice, susţine că nu. Dacă aveţi aici observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se adoptă
în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctelor 12, 13 şi 14 ale ordinii de zi şi anume:
12.Informare  suplimentară  privind  obiectivul  de  investiţii  „Lucrări  de  construcţii:  Cabana

Salvamont, cu anexă centrală termică, Centru de Informare turistică şi Refugiu turistic-Semenic”
13.Informare  privind  constatarea   contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de  O.G.

nr.43/1997,  activităţi  desfăşurate  de  persoane  împuternicite  în  acest  sens  din  cadrul  Direcţiei  de
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

14.Întrebări.Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La informări, dacă aveţi observaţii? 
Domnul consilier Spânu Ion: Da, eu am nişte comentarii. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Da.
Domnul consilier  Spânu Ion: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, la început o să citez un articol

dintr-o lege şi dintr-o ordonanţă. E vorba de Legea nr.393/2004 privind statutul aleşilor locali, la articolul
42 alin.1 se spune: „Dreptul aleşilor locali de a avea acces la orice informaţie de interes public nu poate
fi  îngrădit.”  La  alin.  2:  ”Autorităţile  administraţiei  publice  centrale  şi  locale,  instituţiile,  serviciile
publice,  precum şi persoanele juridice de drept privat sunt obligate să asigure informarea corectă a
aleşilor  locali,  potrivit  competenţelor  ce  le  revin,  asupra  treburilor  publice,  precum  şi  asupra
problemelor  de interes  local.” Ordonanţa nr.35 din 2002 privind aprobarea  regulamentului   cadru de
organizare  şi  funcţionare  a  consiliilor  locale,  la  articolul  62,  alin.1  spune:  „Consilierii  pot  solicita
informaţiile  necesare  exercitării  mandatului,  iar  compartimentul,  serviciul  sau  unitatea  vizată  sunt
obligate..” subliniez sunt obligate,”… să i le furnizeze la termenul stabilit, în formă scrisă sau oral.” De
ce v-am citit toate aceste aspecte? În şedinţa trecută, am solicitat serviciului de specialitate, să-mi pună la
dispoziţie  contractul  de construire  a  Cabanei  Salvamont  după Muntele  Semenic.  Surpriza  mea  a  fost
următoarea, am primit un dosar cu un set de fotografii. Am apreciat calitatea acestor fotografii. Am văzut
şi nişte personaje care sunt în sală. Eu am cerut contractul şi este vorba de faptul că acest obiectiv n-a fost
pus în funcţiune. S-a înţeles greşit ceea ce am vrut să spun eu! S-a mai făcut o informare, la informarea
trecută, prin care se contrazic. Ba, că s-a amânat dispunerea începerii execuţiei în 2010 şi în 2009, datorită
condiţiilor climaterice, datorită unor deficienţe ale proiectantului. Mă rog, să spunem că a început şi în
2010. În 3 luni trebuia să fie gata! La ora actuală acest obiectiv, eu am fost, după vizita domnilor ziarişti
împreună cu serviciul  de specialitate  în  Consiliu,  am fost  şi  eu acolo,  am discutat  cu oamenii  şi  am
observat  ce  se  întâmplă.  Într-adevăr,  ştiţi  cum e  proverbul  „cu  leopardul  şi  cu  gardul”!  Într-adevăr,
înăuntru am găsit oameni care lucrau la instalaţia electrică.  Erau uşi în care spuma, încă, se vedea pe
lângă. Centrala termică nu funcţionează cum trebuie. Am vorbit cu o parte din salvamontişti, din fericire îi
cunosc, nu le dau numele, să nu aibă probleme.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu Balaban, ai vorbit!
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Domnul consilier Spânu Ion: Nu. Nu, cu Balaban!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: La telefon.
Domnul consilier Spânu Ion: Deci problema mea este următoarea, mi se pune la dispoziţie acest

contract sau nu mi se pune? Sau încerc pe căile legale pe care le voi găsi, să ajung în posesia acestui
contract. Ce vreau să văd în acest contract? Vreau să văd ce s-a făcut, pentru că acest proces-verbal de
recepţie  finală  să  fie  făcut  şi  de  ce  nu  s-a  făcut.  Din  informarea  scrisă,  mi  s-a  spus  de  direcţia  de
specialitate:  „Domnule,  am  făcut  vreo  3  adrese,  i-am  somat,  ăia  nu  vin,  nu  ne  pun  la  dispoziţie
documentele pentru întocmirea cărţii tehnice a clădirii. Noi, ca atare, stăm şi ne uităm pe pereţi!” Nu e în
regulă! S-a cheltuit 1 milion 600 de mii de euro pentru această clădire. Este foarte bine că s-a făcut, însă
trebuie pusă în funcţiune pentru binele celor care merg, iubitorii de munte şi care ajung acolo.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Gata?
Domnul consilier Spânu Ion: Da.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Sigur  că  putem  discuta  fel  de  fel  de  detalii

nesemnificative. Fotografiile acelea le-ai primit, pentru că ai spus că, cresc bălării, că nu se poate intra.
Atunci, Roşeţi a luat presa şi ţi-a făcut un set de poze. Această cabană nu funcţionează, datorită faptului că
nu putem cumpăra  mobilier.  Există  o  hotărâre  de guvern,  din 2009,  dacă nu mă înşel,  care interzice
cumpărarea de mobilier şi n-am reuşit să ne descurcăm. Sigur că, e bine că a costat 1 milion 600 de mii de
euro din fonduri europene! Aia însă la detalii, nu? Probabil, că mai remediau ceva. Nu ştiu, eu n-am fost
acolo.  N-am avut  în  acest  sens,  eu  ştiu,  angoase,  că  se  întâmplă  ceva  acolo.  Ştiu  că,  domnii  de  la
Salvamont sunt puţin iritaţi,  pentru că, probabil  nu citesc suficientă  legislaţie,  să afle că nu am putut
cumpăra şi că alţii pentru mult mai puţin, dau cu subsemnatul la fel de fel de instituţii. Sperăm, din ce
ştim, că din 2014 se va ridica această interdicţie de cumpărare a mobilierului.  Probabil  că,  lucrări  de
întreţinere  frecventă  vor avea loc de-a lungul  timpului.  Vorbim de-o cabană care e la  1400 de metri
altitudine, unul din puţinele obiective construite pe Semenic şi altele închise datorită unor privatizări de
mare succes. Da! Când i-ai cerut lui Roşeţi, contractul?

Domnul consilier Spânu Ion: În şedinţa trecută, e în procesul-verbal. Am cerut acest contract şi nu
asta este problema. Problema este, de ce nu se face recepţia finală? Asta am pus eu, întrebarea asta. Vreau
un răspuns! Şi vreau să-mi aducă acest contract!

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Roşeţi!
Domnul  invitat  Roşeţi  Ianăş:  Firma  constructoare  a  intrat  în  insolvenţă  şi  i-am trimis  adresă

conform legii. Săptămâna viitoare se pare că vom face recepţia finală.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Darian?  În  cât  timp  trebuie  să  pună  la  dispoziţie

documentul respectiv, cel vizat? 
Domnul invitat  Ciobanu Darian:  Nu l-a solicitat  în mod scris. A fost o interpelare verbală în

şedinţă.
Domnul consilier Spânu Ion: E în procesul-verbal, domnule preşedinte! Dacă vor să le fac în scris

la fiecare cerere, fiecare consilier, o să le facem şi chestia asta.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Nu vreau să comentez că tema e tendenţioasă, dacă

o pui la modul acesta. În cât timp, domnule, se notifică? În câte zile? 30 de zile?
Domnul invitat Ciobanu Darian: În 30 de zile, conform legii. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Când a fost ultima şedinţă? 
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: În 26.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Mai eşti în grafic, Roşeţi! Nici nu ştiu de ce ai clamat

chestia asta. Eu sunt convins că, cu două de zile înainte de termen, Roşeţi îţi dă contractul. 
Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Domnule  preşedinte,  sunt  de  acord  cu  ceea  ce  spuneţi

dumneavoastră, însă nu sunt de acord cu cele 30 de zile. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De ce? 
Domnul consilier Spânu Ion: Face obiectul altei legi. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă în asta nu se specifică nimic!
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Domnul consilier  Spânu Ion: Consilierii locali au o lege specială şi o să mă documentez şi în
şedinţa următoare o să vin şi o să vă spun. Însă, eu vreau să mi se pună la dispoziţie acest contract! 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ţi se pune, în mod sigur. 
Domnul consilier Spânu Ion: Vă mulţumesc. Dar cam greu!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Notificaţi şi scris. „Verba volant, scripta manent!”
Domnul consilier Spânu Ion: Nu. O să studiez legea mai bine şi dacă domnii de aici, vor să le fac

scris…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ce-o să se întâmple? O să le faci scris, dacă vor!
Domnul consilier Spânu Ion: Nu cum vor ei, cum voim noi!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu cuvintele tale, dar scris.
Domnul consilier Spânu Ion: Deci, nu mi se pune la dispoziţie…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu ştiu, domnule. Adu legea, Darian! Hai să vedem. 
Domnul consilier  Spânu Ion: Să vină, să ne spună, domnule! Eu am citit din lege, din 393, din

ordonanţa…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi ce scrie? „De îndată” scrie în 393?
Domnul consilier Spânu Ion: Sunt obligaţi să ni se furnizeze la termenul stabilit.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Care e termenul stabilit?
Domnul consilier Spânu Ion: Hai să stabilim! Mâine vreau să am acest…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ai stabilit vreun termen?
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Termenul este stabilit prin lege.
Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Eu  am cerut  şi  am  crezut  că  aici  suntem oameni  normali.  În

regulament trebuie să scrie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Lasă, cu oamenii! Domnule, aţi venit tendenţios pe acest

obiectiv, fiindcă n-avem nici o vină. Ai aflat că firma e în insolvenţă. Nu putem cumpăra mobilier de 3 ani
de zile. 

Domnul consilier Spânu Ion: N-am aflat chestiile astea.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Ar trebui să mai afli ceva, dacă vrei. Că am construit

împotriva tuturor cabana asta şi mai ales a Parcului Natural!
Domnul consilier  Spânu Ion: Şi prost s-a construit! Vă spun eu, că am fost acolo şi am văzut.

Mergem împreună şi o să vă demonstrez. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Prost? E…A fost PECO bine construit. Hai să fim serioşi!

Hai să vedem. Faceţi recepţia, conform legii. Da? 
Domnul consilier Spânu Ion: Şi contractul, conform legii.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Contractul, în termen, conform legii. Păi, ce atâta…Crezi

că se ascunde cineva după contractul ăla?
Domnul consilier Spânu Ion: Dar îl cer de două luni de zile, domnule preşedinte.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Care două luni? L-ai cerut verbal, pe 26.
Domnul consilier Spânu Ion: În plen, l-am cerut. Şi vor în scris acum? Le fac, domnule şi în scris,

dacă asta vor! Mă duc să stau la uşă, la Roşeţi, să-i cer: „Băi, fii bun, dă-mi şi mie o copie după contract”!
Aşa am ajuns?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Dar nici la modul acesta. Până la urmă vrei să mergi
la Roşeţi şi dacă tot vroiai să faci un lucru bun, spunea-i:  „Arată-mi contractul!”

Domnul consilier Spânu Ion: Şi Roşeţi îmi trimite poze cu el, că nu-l vedeam aici! Trebuie să am
poze cu el. 

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Hai să ne înţelegem! Pozele sunt trimise, pentru că ai
spus că totul e plin de bălării.

Domnul consilier Spânu Ion: E bătaie de joc, domnule preşedinte. Vă arăt pozele!
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Chiar  aşa…, avem competenţe  să  ştim şi  starea  unei

clădiri! Noi o evaluăm?
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Domnul consilier Spânu Ion: Deci, am înţeles că o să primesc copie după contract.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Conform legii.
Domnul consilier Spânu Ion: Conform legii.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Exact.
Domnul consilier Spânu Ion: Şi recepţia se va face şi vom fi informaţi la timp.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Nici nu se punea problema. Şi vorbeşte cu Mocioalcă,

să vorbească cu Ponta, să se rezolve subiectul acesta, cu mobilierul.
Domnul consilier  Spânu Ion:  Nu deviaţi  discuţia.  Să le cer şi chestia asta, când fac…Vreţi să

scriu? Scriu! 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Notifică-l pe Mocioalcă!
Domnul consilier Spânu Ion: Să nu notific în altă parte.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ce să-ţi spun!
Domnul consilier  Spânu Ion:  „Ce să-ţi  spun!” Domnul preşedinte,  nu deviaţi  discuţia.  Vă rog

frumos.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnule, dacă vrei, notifică în altă parte!
Domnul consilier Spânu Ion: Eu n-am venit să cer ceva abuziv.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Ai venit şi-ai dezinformat Consiliul Judeţean, vis-a-

vis de starea cabanei ăsteia. 
Domnul consilier Spânu Ion: Nu! Mergem sus împreună mâine şi o să vă demonstrez că este exact

cum spun eu, nu cum arată în poze.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Bun.  Conform legii,  toate  documentele  pe care le-aţi

solicitat, le veţi avea. Conform legii! Pe de altă parte, un ales local, pentru a folosi o chestie generică, nu
trebuie cu orice preţ, să spună neadevăruri într-o şedinţă de consiliu. 

Domnul consilier Spânu Ion: Vă rog să nu mă faceţi mincinos, domnule preşedinte.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. La celelalte informări…
Domnul consilier Spânu Ion: Nu. Dacă mă jigniţi de maniera aceasta, nu este în regulă. Vă rog, să

vă cereţi scuze! Eu n-am dezinformat.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De ce să-mi cer scuze? Ce-s bălării acolo?
Domnul consilier Spânu Ion: Poftim?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sunt bălării acolo? 
Domnul consilier Spânu Ion: A chemat băieţii de la Salvamont, au curăţat, au luat nisipul, l-au dat

la o parte…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Până să vină cu pozele?
Domnul consilier Spânu Ion: Da. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Hai, domnule, să fim serioşi.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Se lucrează, cu lemne, cu tot. 
Domnul consilier Spânu Ion: Ce lemne? A dus o căruţă de lemne, domnule!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Spânu, hai că deja întreci orice  măsură. Până la

urmă şi contractul acela ţi-l dă în termen legal.
Domnul consilier Spânu Ion: Aştept.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Aşteaptă, dar nu mai ridica tonul.
Domnul consilier Spânu Ion: Eu n-am ridicat tonul. Mă faceţi mincinos, aici în plen.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu! Am spus că atunci când s-au dus oamenii să vadă ce

e acolo, n-a fost ceea ce ai spus că e. 
Domnul consilier Spânu Ion: Deci n-avem voie să cerem nişte informaţii? 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Păi n-ai primit fotografiile? 
Domnul consilier  Spânu Ion: Domnule preşedinte, hai să fim oameni serioşi. Poze am cerut eu?

Cu Roşeţi, să văd ce frumos e? Îl văd aici. Mă uit şi-l văd.
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu. Discutăm inutil. Hai să vedem, ce a zis în procesul-
verbal.

Doamna  consilier  Turnea  Iustina:  Domnule  preşedinte,  eu  aş  vrea  să  ne  lămurească  colegul
nostru. Dintr-un punct de vedere, eu i-am cerut lui Roşeţi, că eu n-am timp să merg pe Semenic şi i-am
spus:  „Domnul  Roşeţi,  fă  nişte  poze,  să  vedem şi  noi,  ce-i  acolo!”  Iar  dumneavoastră  aţi  spus  aşa:
„Înăuntru, bănuiesc că este jale, ce este acolo. Este dezastru!” Deci vreau şi eu să ştiu la ce v-aţi referit. La
contract când aţi spus că e dezastru? Sau…

Domnul consilier Spânu Ion: Eu m-am referit că nu este recepţia finală făcută.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Domnule,  ai  cerut  explicit?  Ai  formulat:  „Vreau

contractul.” A formulat „Vreau contractul.”, în procesul-verbal?
Doamna consilier Turnea Iustina: Da. În faţă, a cerut. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Dar dezastru nu e!
Doamna consilier Turnea Iustina: Eu personal i-am cerut lui domnul Roşeţi, să ni le aducă, că noi

n-avem timp să mergem pe munte. Mulţumesc, domnule preşedinte. 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Uite,  cum se  edifică  o  situaţie  abisală  pentru  Caraş-

Severin. Bun. În termen legal, să aibă contractul! Alte întrebări? Nu sunt. Am eu o solicitare. În perioada
14-19 noiembrie,  să-mi  acordaţi  zilele  de  concediu  aferente,  4  zile  lucrătoare.  Sunteţi  de acord?  Da.
Mulţumesc. Dacă alte observaţii mai sunt? Dacă nu, vă anunţ din timp când va avea loc această şedinţă pe
noiembrie. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

           P R E Ş E D I N T E,                                             SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                                               Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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